
Verksamhetsberättelse för Vrankunge Byggnadsförening 2021 

Föreningens styrelse under året. 

Ordförande: Kerstin Rydén, v. ordförande: Allan Hellberg; sekreterare: Zara Horn, kassör: Gunnel 

Holmgren, ledamot: Simon Petersson. Suppleanter: Ulf Dahl och Klara Rydén.  

Utanför styrelsen, webbmaster: Börje Silkenäs. 

Under året har 6 protokollförda styrelsemöten hållits. 

Skolan var uthyrd 5 gånger under hösten. På grund av pandemin och restriktioner kunde vi inte hyra 

ut under första halvåret. I lägenheten har vi en ny hyresgäst. 

Årsmötet hölls utomhus den 28 maj med 9 bybor närvarande. En fråga som kom upp, var om våra 

torpdokument kan ges ut som bok eller häfte. Jan-Åke Olastuen avgick som suppleant och har 

avtackats. 

Aktiviteter under året. 

Vårstädning den 24 april.6 personer deltog med städning utomhus och utbärning av utemöbler. 

Vid Fjordrundan 29 augusti deltog vi med grillad korv, kaffe och paj samt utställning. Utställare var 

Paulina Svensson med abstrakt konst och Vivianne Martinsson med återanvända textilier. 

Till Kulturrundan 2-3 oktober kom det 111 besökare. Utställare var Margareta Sibbesson textil, 

Violeth Erikson keramik och Jan-Erik Andersson oljemålningar. Servering av kaffe och paj. 

Keramikmålning 9 oktober med Violeth Eriksson. Smyckeskurs med Heléne Damsö den 30 oktober 

Vid bildvisningen den 18 november med Arne Johansson kom det 19 personer. Vi fick se ett bildspel 

av Skatelövsbygden från ovan. 

Underhåll under året. 

Kalvsviks elektriska har gått igenom proppskåpen och märkt upp propparna. Tak, dörrar och väggar 

har målats i ingången, med god hjälp av Björn Holmgren. Utemöblerna har blivit inoljade. Service har 

utförts på luftvärmepumpen i skolsalen. Rummen i lägenheten har målats och tapetserats, 

golvmattorna tagits bort och garderob satts upp i östra rummet. Arbetet har utförts av vår hyresgäst. 

I källaren har panel kommit upp i taket och väggarna målats.  

Planerad Verksamhet. 

Södergaveln på uthuset behöver åtgärdas. Brädor och syll bytas ut och dassdörrarna renoveras. 

Hyllor skall sättas upp i källaren. Vi har också några dörrar som återstår att måla i skollokalen. 

Återkommande aktiviteter som vårstädning, Nationaldagsfirande, delta i Fjordrundan, planeras. För 

föreningen och verksamheten önskar vi att 2022 blir ett normalt år utan pandemi. 

Vrankunge den 23 februari 2022 

Styrelsen 


